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l. Na profbg mieszkanca ul. Mielgcinskiej :

zrwracam sig o zmiang oznakowania pionowego w ul. Brzezinowej lqcz4cej
sig z ul. Mielpcirisk4 naprzeciwko jego posesj i. Chodzi o poprawg
bezpieczeristwa w ruchu drogowym w tyrn rejonie. Ten mieszkaniec zwracai
sig do Urzgdu Miasta , wyra2aj4c zaniepokoienie.jego rodziny rno2liwo$ciq
uszkodzenia ich domu przez rozpgdzone pojazdy samochodowe,
spowodowane chociaZby prznz nie wladciwe ozrakowanie pionowe. Zastgpca
prezydenta pani Magdalena Korpolak-Kaczorowska w rozmowie z nim
podzielala jego poglqd w tej sprawie. Natomiast odpowiedz zwydzialu
Inwestycji Urzgdu Miasta jest dla niego niekorzystne, bo stwierdza, 2e
oznakowanie w tym rejonie zbudowano prarvidlowo.
Z mojego raz.ez.nania iobserwacji tego miejsca wynika. 2e znak drogowy o
ust4pieniu pierwszerlstwa przejazdu ul. Mielgcinskiej jest postawiony zbyt
blisko wspomnianej ulicy a dodatkowo jest czg3ciowo zaslonigty przez inny
znak onre'czzj4cy wej5cie dla pieszych. Ptzesunigcie o l0 lub 15 metr6w tego
maku w 9619 ulicy Brzezinowej nie stanowi zbyt duZych kosa6w a
poprawiloby komfort rodziny pafistwa i bezpiecz-eistwa w ruchu
drogowym w tym terenie. Ograniczenie widocaroici znaku w tyrn rejonie
mo2e doprowadzi(, do aixzez-giliwego wypadku i nie mo2na bagalelizowac
slusznych obaw mieszkancdw w tym zakresie.
W imieniu pracownik6w Obsfugi i Administracii Szkol i Przedszkoli,
zwracam sig z pytaniem, dlaczego jeszcze nie otrzymali nale2nych podwyZek
wynagrodz.enia z fych dodatkowych Srodk6w zapisanych w uchwale
budzetowej Rady Miasta Woclawek w kwocie 850 tys. z/ pod.fgtej 12 marca
2018r.
Proszg o naprawg odcinka chodnika na ul. Wiejskiel od nr 67 do skrzy2owania
z ulicq Zbiegniewsk4 po nieparzyste.i stronie.
Czry Urz4d Miasta bgdzie aplikowal w najbliZszym czasie do projektu ,,Cryste
powiebze" - wymiana piec6w, podobniejak do projektu OZE z*ohczonego
30.04.2018r. Majqc na uwa&e ochrong powietrza i du2e zainteresowanie
mieszkafrc6w wymian4 starych piecdw na now€ niskoemisy.jne urz4dzenia"
lakie dzialania ze strony Urzgdu Miasta uwa2amy za konieczne.
Jest to program ,,Ekopiec 201 8" z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu w ramach prodramu RPO na lata
2014-2020.
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